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内容概要

　　深入基測、初級英檢考試命題重點，補充說明句型、文法、特殊用字與相關用法，幫助讀者融會
貫通、掌握考試高分的關鍵。精選三十篇文章，針對基測、初級英檢閱讀測驗考試複習。文章生動豐
富題型多樣化，增強學習效果及應考能力。每個單元包括4部分：Before You Read（預讀練習）
、Articles and Tests（文章及測驗）、Words and Phrases in Use（片語及文法提示）、Notes（重點提要）
。書後附錄近400句迪克生片語，並有同義、反義片語及精采解析。
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书籍目录

1 The Benefits of Having Pets2 The Best Moving Company3 That’s What Friends Are For4 International Phone
Card 5 Advertisements6 TV Timetable7 Wife-Carrying Marathon Race8 In the Supermarket9 What Do You Do in
Your Free Time?10 Eat in a Restaurant11 Save the Earth12 Indiana Jones13 5 Ways to Save Money14 Benny’s
Credit Card Bill15 Shopping on the Internet16 An English Wedding17 Teenagers and Cell Phones18 Time
Zones19 A Business of Your Own20 Earthquake Survival Guide21 A Letter from a Worried Father22 Adam’s
Schedule23 Messages24 Working Holidays25 Business Center Service26 Hotel Fire Safety Guides27 An Indian
Legend-How the Crow Became Black28 Tour Bus Schedule29 A Weather Report 30 Etiquette
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